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Bylderup Skole

Bylderup Skole a^^
Slogsherredsvej 27
6372 Bylderup - Bov . TIf. 73 76 88 32
E-mail: bylderupskole@aabenraa.dk
Hjemmeside: www.bylderupskole.dk

Bylderup, den 9. maj 2022

Møde i Fællesbestyrelse for Bylderup Skole og Børnehus

Tirsdag den 17. maj 2022
kl. 18.30 - 21.00

Mødeleder: Lasse
Afbud: Anna Cathrine - kirsten - Bo - Dorthe -

Dagsorden:
l. Godkendelse af dagsorden:

2. Underskrift af referat fra mødet 20.

april 2022:

3. Meddelelser:

a) Formand:

b) Medarbejderrepræsentanterne:

børnehave, skole

c) Elevrådet:
d) Ledelsen:

børnehave, skole

Lars

Referat:

Godkendt.

Underskrevet!

Formand:
Har været til foreningsaften sammen med for-

eninger fra Ålandet. Der blev bl.a. drøftet om
"Håndværks og design lokalet" kunne bmges af

lokalsamfundet. En spændende og interessant

aften.

Medarbejder repræsentanter:

Børnehaven:

• Udeuge = alt foregår ude hele dagen.
Der er forskellige motoriske udfordrin-

ger.

• Affaldsindsamling: Tankevækkende
hvor meget affald der ligger. Hver stue

lavede en skulptur af noget af det sam-

lede affald.

• Blækhuset/De ældste børn besøger 0.

klasse i øjeblikket. I dag så de Sigurd
Barret.

• Arbejdslørdag - Virkelig god opbak-
ning. Der blev knoklet!!! Vi er meget

taknemmelige for indsatsen.

Skolen:

• Indskoling og Mellemtrin har set Sigurd

Barret, der formidlede genforeningen.

En fin oplevelse.
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• Der er mange der er "ude af huset" i øje-

blikket. Koncerter, lejr, naturskole osv.

• Oplever eleverne er gode at have med
"på tur" Det er simpelhen en fornøjelse.

• Der er en del skemaændringer af forskel-

lige årsager.

• Der afvikles skole-hjem samtaler.

Elevrådet:

• Ikke noget denne gang.

Ledelsen;

Søren/skolen:

• Planlægning af næste skoleår er godt i

gang.

• Der afvikles skr. Eksamen og årsprøver.

• Udeområdeme får et løft af både pedeller
og "natur og teknologi".

Line/Børnehaven:

• Der er måske et ukrainsk barn på vej til

Grøn gruppe.

• Der har været opfølgning på pædagogisk
tilsyn. Vi er godt på vej med "SMITTE
modellen"

• Kvalitetsfestival - En god og givtig af-
ten. Fint at se hvad de forskellige dagtil-
bud bidrog med. Positivt at høre det før-

ste oplæg om hvor vigtig legen er i bør-

nenes dag. Godt vi værner om legen i

Blæksprutten.

• Vi har efterhånden en udfordring med
råddent plankeværk. Det skal der snarest

findes en løsning på.

4: Translokation den 22. juni:
Vi gør som de sidste to år.

Det kommer til, at foregå i hallen.

Der er ikke restriktioner på, hvor mange fami-
liemedlemmer, hver elev kan medbringe.

Snack kurve og sodavand.

Tale fra Søren og Lasse.

5. Fællesbestyrelse pr. l. august:
Lars ønsker at udtræde af bestyrelsen. Der skal

derfor findes en ny repræsentant for skolen.
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6: Yderligere afkortning af skoledagen:
Drøftelse.

7: Indput til rullende planlægning sko-
leår 2022-2023
Indeværende år som bilag

8: Punkter til næste møde:

9: Eventuelt:

Næste møde tirsdag d. 14. juni 2022 kl.

18.30

Der skal findes en bestyrelses repræsentant fra

Børnehaven, idet Dorthe udtræder.

Søren fremlagde baggrunden for punktet.

Umiddelbart er der ikke stemning for at afkorte
skoledagen.

Tidspunket er ikke vel valgt, bl. a. fordi skemaet

nærmest er klart.

Ærgerligt det kommer nu, det kunne have af-

født mange gode drøftelser.

Tages op igen, hvis det bliver relevant.

• Søren laver datoforslag til næste besty-

relsesmøde.

• Indhold stort set som indeværende år.

• Holde bestyrelsesmøder forskellige ste-

der. F.eks. et årligt møde i børnehaven.
F.eks. et møde på Ravsted skole.

• Hvormangeprincipperskal vi arbejde
med næste år? Og hvornår - Skal det

være i september? F.eks. princip vedr.
samarbejde med Ravsted.

• "Åben skole" hvor vi bringer os selv i

spil. Skal der nedsættes en arbejds-

gruppe? Være med til, at rammesætte
osv.
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